
 M Ě S T O  P Ř Í B O R  
   Komise pro regeneraci MPR 
 n á m ě s t í  S i g m u n d a  F r e u d a  1 9  
      7 4 2  5 8  P ř í b o r  

 

Zápis z jednání a usnesení komise 
 
Ze zasedání Komise pro regeneraci MPR, která se konala 21. května 2019 v 14:00 hod.  
v KD Příbor. 
 
Přítomni:  p. Jurášková, p. Jurečka M., p. Polách, p. Rašková, p. Motlíčková Ratajová,                 
p. Šablaturová, p. Šašinková, p. Štefek, p. Zelenka. 
Omluveni:  p. Monsport, p. Černoch 
Neomluveni : - 
Hosté : p. Nedomová 
 
1. Zahájení, p řivítání host ů, představení 

Jednání zahájil předseda a seznámil členy s navrženým programem, který si komise 
schválila (všech 9 PRO).  
 

2. Rozdělení finan čních p říspěvků do programu „D ědictví“ 2019 
Paní Šablaturová informovala komisi o přijatých žádostech do zmíněného programu 
Odprezentovala jednotlivé žádosti, včetně přiložené fotodokumentace. Předseda představil 
návrh rozdělení příspěvků, který byl konzultován s odborem OISM, SPP a předsedou komise 
MPR s tím, že jednotlivé přidělené částky jsou k jednání a o jednotlivých žádostech bude 
komise hlasovat samostatně. 
 
Přílohou tohoto zápisu je schválené rozdělení příspěvků z programu Dědictví.  
 

3. Informace o pln ění programu „REGENERACE 2019“ 
Paní Šablaturová seznámila členy komise s realizací projektů, které jsou financovány 
z programu REGENERACE, všechny projekty jsou rozběhnuty a řádně pokračují. Komise 
vzala informaci na vědomí. 
 

4. Možné vybudování parkovišt ě ul. U Kašnice (sv. K říž) 
Předseda předložil komisi MPR žádost odboru OISM ve věci vyjádření se k možnému 
vybudování parkoviště pod kostelem sv. Kříže, ul. U Kašnice. Obecně včetně orgánu SPP 
bylo konstatováno, že do dané lokality je vybudování parkoviště značně nevhodné a 
problematické. Taktéž nelze opomíjet vylmi vysoké náklady na vybudování (v přepočtu na 
jedno místo až kolem 100tis. Kč). Problém s parkováním v dané lokalitě stejně nevyřeší, 
jelikož by v daném místě vzniklo cca 12míst. (Je možné využití vhodnější lokality v blízkosti 
bývalých stavebnin).   
 
Komise MPR p řijala usnesení: 
Komise MPR nedoporučuje pokračovat v záměru vybudování parkoviště na ul. U Kašnice. 
Lokalita má sloužit k bydlení  vpůvodní půdorysné stopě.  
PRO 9, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 



 
5. Různé, diskuze 

Paní Šablaturová pozvala přítomné na akci 11.6. Karlsederovi jako příborský fenomén, od 
16hod GYPRI. 
Předseda pozval přítomné na noc kostelů 24.5., která se uskuteční v kostele sv. Valentina od 
18 do 22hod.  
 

6. Závěr 
Předseda poděkoval za kvalitní diskuzi, aktivní a hojnou účast. Dále připomněl termín 
dalšího jednání komise MPR – 21.5.2019, v zasedací místnosti Rady města. 

 
 
Usnesení 
Komise MPR doporu čuje  

1. přidělení finančních příspěvků z programu Dědictví dle schváleného rozdělení. 
 
Komise MPR nedoporu čuje  

2. pokračovat v záměru vybudování parkoviště na ul. U Kašnice. Lokalita má sloužit k bydlení  
v původní půdorysné stopě.  
 

Komise MPR bere na v ědomí 
3. informaci o průběhu plnění projektů financovaných z programu „Regenerace“. 

 
 
V Příboře, 22. 5. 2019  Stanislav Štefek - předseda komise MPR 


